

AN ENTIRELY NEW CAR EXPERIENCE

Forza Motorsport® 4 delivers everything you love about cars. White-knuckle racing, stunning graphics, loads of new cars, tracks, and challenges. Add ground breaking social interaction via Xbox LIVE® and powerfully engaging Kinect™ experiences, and you have a game tuned to send your passion past the rev-limiter. It's a whole new way to experience cars.

—Where Dreams are Driven

UNE EXPÉRIENCE AUTOMOBILE VÉRITABLEMENT INÉDITE

Dans Forza Motorsport™ 4, vous retrouverez tout ce que vous aimez dans les voitures. Un pilotage ultraprécis, des graphismes à couper le souffle, sans oublier cette débauche de nouvelles voitures, de nouvelles pistes et de nouveaux défis. Ajoutez à cela une interaction sociale repensée via Xbox LIVE® et une expérience Kinect™ captivante, et vous obtenez un jeu préparé pour envoyer votre compte-tours dans le rouge. Découvrez une toute nouvelle façon de vivre la course.

—Pilotez vos rêves



Xbox 360 | Xbox LIVE | KINECT

HDTV 480p/720p/1080p 7 MB to save game*** split screen force feedback wheel game-content download online multiplayer 2-16 voice online clubs Kinect sensor optional players 1-2 activity level: sitting – standing voice enabled

ForzaMotorsport.net

***Xbox 360 Hard Drive required for some game features, including Replays, Movie Export & Ghosts. (For Xbox 360 4 GB and Arcade consoles, hard drive sold separately.)

Voice functionality only available in supported countries and languages. See ForzaMotorsport.net for a list.

For use only with Xbox 360® entertainment systems with "NTSC" designation. Xbox 360 requires up to 256 MB for system updates. Storage requirements subject to change. Unauthorized copying, reverse engineering, transmission, public performance, rental, pay for play, or circumvention of copy protection is strictly prohibited.

Xbox LIVE® System Requirements: In available games, paid subscription required for online multiplayer; some features and downloads require additional storage, hardware, and/or fees. LIVE is not available in all countries, see www.xbox.com/live/countries. Broadband internet service and 256 MB or greater required. A hard drive may be required for some features. Features and system requirements may change without notice. Subject to Terms of Use (at www.xbox.com/live/termsfuse). Under 13 requires parental consent. See www.xbox.com/live for full details.

Kinect Sensor sold separately. See www.xbox.com for Kinect details. Microsoft Corporation, One Microsoft Way, Redmond, WA 98052-6399, USA.

Separate cables may be required for HDTV and Dolby Digital. Sold separately. Dolby and the double-D symbol are trademarks of Dolby Laboratories. Produced under license of Ferrari S.p.A. FERRARI, the PRANCING HORSE device, all associated logos and designs are property of Ferrari S.p.A. The body designs of the Ferrari cars are protected as Ferrari trade dress. The design of the Ferrari cars is protected as Ferrari trade dress. The BMW Trademarks are owned by BMW AG and are used under license. Jaguar, XKR-S, XJ220, E-type SL, D-Type, XFR, RSR XKR GT, and the Leaper Device are trademarks owned and licensed by Jaguar Cars Limited © 2011 Jaguar Cars Limited. Land Rover, Range Rover Supercharged, and the Land Rover logo are trademarks owned and licensed by Land Rover © 2011 Land Rover. Produced under license from Group Lotus plc. LOTUS, the Lotus Roundel, car names and all associated logos and distinctive designs are trade marks of Group Lotus plc. The MCLAREN GROUP LIMITED names, emblems, body designs and logos are trademarks and intellectual property of MCLAREN GROUP LIMITED and are used under license to Microsoft Corporation. Mosler is a trademark of Mosler Autocar Center Inc. used under license to Microsoft Corporation. Volvo C30 R-Design, S60R, S60 R-Design, 242 Turbo Evolution and the Volvo logo are trademarks owned and licensed by Volvo Car Corporation © 2011 Volvo Car Corporation. © 2011 Microsoft Corporation. All rights reserved. Microsoft, Kinect, Turn 10, Forza Motorsport, Xbox, Xbox 360, Xbox LIVE and the Xbox logos are trademarks of the Microsoft group of companies.

WARNING Read instruction manual for information about photosensitive seizures and other important safety and health information.

Xbox 360 | Xbox LIVE | KINECT

TVHD 480p/720p/1080p 7 Mo par sauvegarde*** écran partagé volant à retour de force téléchargement du contenu du jeu 2-16 joueurs en ligne voix clubs en ligne sensor Kinect facultatif 1-2 joueurs niveau d'activité : assis – debout voix activée

***Un disque dur Xbox 360 est requis pour certaines fonctionnalités, comme les vidéos, l'envoi de films et les fantômes. (Disque dur vendu séparément des consoles Xbox 360 4 Go et Arcade.)

La fonction vocale est uniquement disponible dans les pays et les langues compatibles. Consultez la liste sur ForzaMotorsport.net.

À utiliser uniquement avec les consoles de jeux vidéo Xbox 360® portant la mention « NTSC ». La Xbox 360 peut exiger jusqu'à 256 Mo de mémoire pour les mises à jour de système. Les exigences de mémoire sont susceptibles de changer. La copie, la rétroingénierie, la transmission, la présentation en public, la location, la facturation de l'utilisation ainsi que le contournement de la protection contre la copie sont strictement interdits.

Configuration minimale Xbox LIVE™ : Un abonnement payant est requis pour jouer aux jeux disponibles en ligne en mode multijoueur. Certaines fonctions et certains téléchargements exigent de la mémoire, du matériel et/ou des frais supplémentaires. Le service LIVE n'est pas disponible dans tous les pays; consultez www.xbox.com/live/countries. Connexion Internet haut débit et 256 Mo ou plus requis. Un disque dur peut être requis pour certaines fonctionnalités. Les caractéristiques de ce jeu et la configuration minimale requise sont susceptibles d'être modifiées sans annonce préalable. Sujet aux conditions d'utilisation (voir www.xbox.com/live/termsfuse). Le consentement des parents est requis pour les enfants de moins de 13 ans. Rendez-vous sur www.xbox.com/live pour davantage de détails.

Sensor Kinect vendu séparément. Voir www.xbox.com pour des détails sur Kinect. Microsoft Corporation, One Microsoft Way, Redmond, WA 98052-6399, É.-U.

Des câbles supplémentaires (vendus séparément) peuvent être nécessaires pour la TVHD et le son Dolby Digital. Dolby et le sigle double D sont des marques de commerce de Dolby Laboratories. Produit sous licence Ferrari S.p.A. FERRARI, le CHEVAL CABRÉ, tous les logos et les designs associés appartiennent à Ferrari S.p.A. Les carrosseries des voitures Ferrari appartiennent à Ferrari conformément aux règlements sur les designs, marques commerciales déposées et styles. Les marques commerciales BMW appartiennent à BMW AG et sont utilisées sous licence. Jaguar, XKR-S, XJ220, Type E SL, Type D XFR, RSR XKR GT et l'emblème du Jaguar sont des marques commerciales appartenant à Jaguar Cars Limited et utilisées sous licence © 2011 Jaguar Cars Limited. Land Rover, Range Rover Supercharged et le logo Land Rover sont des marques commerciales appartenant à Land Rover et utilisées sous licence © 2011 Land Rover. Produit sous licence de Group Lotus plc. LOTUS, l'emblème Lotus, les noms de modèles et tous les logos et les designs distinctifs associés sont des marques commerciales de Group Lotus plc. Les noms, emblemes, carrosseries et logos MCLAREN GROUP LIMITED constituent des marques commerciales et des droits d'auteur de MCLAREN GROUP LIMITED et sont utilisés sous licence par Microsoft Corporation. Mosler est une marque commerciale de Mosler Autocar Center Inc. utilisée sous licence par Microsoft Corporation. Volvo, C30 R-Design, S60R, S60 R-Design, 242 Turbo Evolution et le logo Volvo sont des marques commerciales sous licence de Volvo Car Corporation © 2011 Volvo Car Corporation. © 2011 Microsoft Corporation. Tous droits réservés. Microsoft, Kinect, Turn 10, Forza Motorsport, Xbox, Xbox 360, Xbox LIVE et les logos Xbox sont des marques commerciales du groupe de sociétés Microsoft.

AVERTISSEMENT Reportez-vous au manuel d'utilisation pour obtenir des informations sur les crises d'épilepsie photosensibles ainsi que toutes les informations relatives à la sécurité et à la santé.

0711 Part No. / N° de référence X17-89362-01 *Comparaison effectuée en juillet 2011.

BEST OF XBOX LIVE
Ultimate in social interaction with car clubs, rivals mode and 16-player multiplayer.

Enjoy Top Gear content including: Autovista™ narration from Jeremy Clarkson; Top Gear test track, inspired challenges and more.

MEILLEUR DE XBOX LIVE

Le nec plus ultra en termes d'interaction sociale avec des clubs automobiles, un mode Rivaux et un jeu multijoueur 16 joueurs.

Retrouvez l'émission Top Gear avec: les commentaires Autovista™ de Jeremy Clarkson, la piste d'essai Top Gear, leurs défis et bien plus encore.

MORE OF THE CARS YOU LOVE

Most diverse line up of cars ever seen in a video game—spanning more than 80 manufacturers.*

TOUJOURS PLUS DE VOITURES STUPEFIANTES

Plus large sélection de voitures jamais proposées dans un jeu vidéo, avec plus de 80 constructeurs disponibles.*

BETTER WITH KINECT

Race controller free, explore cars in the Autovista™ ultimate showroom, glimpse into the corner using head tracking and navigate menus with your voice.*

ENCORE MIEUX AVEC KINECT

Pilotez sans manette, découvrez les voitures dans le plus grand salon Autovista™, regardez dans les virages grâce au suivi de la tête et parcourez les menus à la voix.*

XBOX 360

XBOX 360

BETTER WITH KINECT™ SENSOR/ MEILLEUR AVEC SENSOR KINECT™

NTSC



FORZA MOTORSPORT®

4



EVERYONE
Visit www.esrb.org for rating information.
Pour les plus récentes classifications, visiter www.esrb.org.
ESRB CONTENT RATING CLASSIFIÉ PAR L'ESRB

8 85370 30809 9
PROOF OF PURCHASE/PRÉUVE D'ACHAT
LIVE card made in USA

5FG 00002 NTSC

EVERYONE ENFANTS ET ADULTES
CONTENT RATED BY ESRB
CONTENU ÉVALUÉ PAR ESRB

Online Interactions Not Rated by the ESRB

Les échanges en ligne ne sont pas classés par l'ESRB

TopGear

Microsoft Studios

TURN 10